

# GZY

## GZY Vacuum Filler GZY真空灌装机系列



■ GZY3500



■ GZY2000



■ GZY6000

- 在真空状态下完成灌装过程，有效地防止脂肪氧化，避免蛋白质水解，减少细菌存活量，有效地保证了产品的保质期及产品的颜色鲜亮、味道醇正。
- 该机可带方便快捷的自动扭结装置，可自动扭结天然肠衣、蛋白肠衣、胶原肠衣等，灌装速度0-500time/min，配上定长分配器可实现超高速定长扭结。
- 定量范围从5g-99999g，正常糜状产品误差不超过±2g(400g)、正常块状产品不超过±5g(400g)。
- 可与双卡机联机，完成灌装-打卡自动化生产。
- 关键零部件采用进口材料经加工中心制造，确保机器制造精度。泵体、叶轮、叶片采用特殊热处理工艺，光洁度高，耐磨性好，确保定量精度，且便于清洗。
- 电机、减速机、真空泵、电器元件采用进口名牌产品，真空度可达-0.1Mpa。
- 可加配高速定长控制器及自动挂肠机。
- 整机采用SUS304不锈钢材质，新颖的外观设计和处理工艺使产品具有非常美观的外形。
- The filling process performed under vacuum state. Avoid fat oxidation and proteolysis, reduce bacteria survival amount. This guaranteed a longer shelf life, brighter color and the pure taste of the products.
- Be equipped with automatic casing knot tying device that suitable for animal casing, protein sausage casing, collagen casing, etc. Stuffing speed can reach 500 per minute. Connecting with sausage length controller to realize high-speed knot tying procedure.
- Each portion: 5g - 99999g. The allowed error of paste product: ±2g(400g), the allowed error of diced products: ±5g(400g).
- Connecting with double clipping machine to realize automatic produce.
- Key parts produced by machine center with high precision. All of pump, impeller and blade have adopted the special heat treatment technique, highly smooth surface, easily to be cleaned up.
- Man-machine interface, servomotor, decelerator, PLC controller are all imported products. Vacuum degree can be reached -0.1Mpa.
- The machine can link with auto sausage hanging machine and high-speed sausage length controller.
- The whole machine adopts SUS304 plate. Unique exterior design and surface processing technique.

采用叶片泵式灌装，物料在真空状态下由叶片旋转推出灌装管，完成灌装。控制转角来控制定量。

The machine adopts blades stuffing mode, material under vacuum state pushed out the material to the filling tube by the rotating baldes to complete filling. Conrol the quantification by the intersection angle.



型号 Type	外形尺寸(mm) External Dimension	电压 Voltage	总功率(kw) Power	料斗容积(L) Volume	真空度(MPa) Vacuum	直灌能力(kg/h) Filling Capacity	重量(kg) Weight
GZY2000 With Fillings	800 × 850 × 1620	3相380v 50HZ	7	75	-0.1	2000	480
GZY2000S(夹心类产品)	1520 × 810 × 1600		9	75L × 2			770
GZY3500	1130 × 1150 × 1850	3相380v 50HZ	7	220	-0.1	3500	695
GZY3500(带提升)With Lifter	1960 × 1450 × 1850		8				1175
GZY3600	1130 × 1150 × 1850	3相380v 50HZ	7	220	-0.1	3600	780
GZY3600(带提升)With Lifter	1960 × 1450 × 1850		8				1260
GZY6000	1130 × 1150 × 1850	3相380v 50HZ	9.5	220	-0.1	6000	860
GZY6000(带提升)With Lifter	1130 × 1150 × 1850		11.5				1340
GZY6000II	1960 × 1450 × 1850		11.5				1450
GZY9000	1950 × 1400 × 1900	3相380v 50HZ	12	220	-0.1	9000	1550